

eTiqa

Takaful Am

Takaful Kenderaan Komersial

Terus maju bersama pelan komprehensif Takaful Kenderaan Komersial



Takaful

*Bukan sahaja Takaful,
Etika Takaful*

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Etika General Takaful Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my). I Ahli PIDM

Kejadian yang tidak diinginkan boleh mengganggu operasi perniagaan dan memberikan kesan kepada anda dari segi kewangan. Pelan Takaful Kenderaan Komersial dari Etiqa melindungi kenderaan komersial anda sekiranya berlaku kemalangan, kerosakan akibat kebakaran atau kecurian dan memberikan perlindungan untuk kematian, kecederaan atau kerosakan harta benda pihak ketiga akibat kemalangan yang disebabkan oleh kenderaan anda.



Perlindungan untuk kenderaan komersial anda

Bayaran sekaligus untuk menampung kerugian atau kerosakan kenderaan anda akibat kemalangan, kecurian atau kebakaran.



Perlindungan untuk kecederaan atau kematian pihak ketiga

Melindungi anda apabila berlaku kematian atau kecederaan badan orang lain akibat kemalangan yang disebabkan oleh kenderaan komersial anda.



Perlindungan untuk kehilangan atau kerosakan harta benda pihak ketiga

Melindungi anda apabila berlaku kehilangan atau kerosakan harta benda akibat kemalangan yang disebabkan oleh kenderaan komersial anda.



Perlindungan untuk Kos Perundangan

Bayaran sehingga RM2,000 untuk caj undang-undang yang dikenakan.

MANFAAT TAMBAHAN

Takaful Kemalangan Diri Komersial (BARU)

Perlindungan kemalangan diri yang komprehensif untuk pemandu & pembantu kenderaan hanya serendah RM0.70 sehari.



Perlindungan Kematian akibat Kemalangan

Bayaran sekaligus sebanyak RM50,000 sekiranya berlaku kematian akibat kemalangan.



Perlindungan Hilang Upaya Kekal akibat Kemalangan

Bayaran sekaligus sehingga RM50,000 sekiranya hilang upaya kekal akibat kemalangan.



Perbelanjaan Perubatan

Bayaran balik sehingga RM2,000 untuk perbelanjaan perubatan yang ditanggung akibat kemalangan.



Perbelanjaan Pengebumian

Bayaran sekaligus sebanyak RM1,000 untuk perbelanjaan pengebumian.

Nota: Manfaat di atas adalah tertakluk pada terma-terma dan syarat-syarat.

Pelan Takaful Kemalangan Diri Komersial adalah pilihan manfaat tambahan untuk melindungi pemandu dan pembantu kenderaan komersial permit "A" atau "C" dan tawaran ini untuk pelan Komprehensif, pelan Kebakaran, Kecurian & Pihak Ketiga dan pelan Pihak Ketiga.

Berikut adalah sumbangan untuk Takaful Kemalangan Diri Komersial:

Perlindungan	Sumbangan Tahunan (RM)
Pemandu sahaja	198.00
Pemandu + Pembantu	251.00

Nota: Semua sumbangan dan lain-lain fi/caj (jika ada) akan tertakluk pada caj-caj atau cukai-cukai yang berkenaan sebagaimana yang dianggap perlu oleh pihak berkuasa cukai Malaysia.

MANFAAT TAMBAHAN



Cermin depan, tingkap & pelindung matahari

Perlindungan manfaat NCD anda semasa menuntut kehilangan atau kerosakan pada cermin depan, tingkap & pelindung matahari.



Kerosakan disebabkan oleh bahaya cuaca

Perlindungan untuk kehilangan atau kerosakan kenderaan komersial anda akibat banjir, ribut dan lain-lain.



Pampasan untuk Masa Pembaikan yang Dianggarkan (CART)

Pampasan akan diberikan semasa kenderaan komersial anda dibaiki di bengkel akibat kemalangan.



Aksesori Kenderaan

Perlindungan untuk kehilangan atau kerosakan aksesori kenderaan akibat kemalangan.

Nota: Tertakluk pada terma-terma dan syarat-syarat.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Ejen Takaful Am Etiqa anda hari ini!

Etiqua Online 1300 13 8888
www.etiqua.com.my



Etiqua General Takaful Berhad (201701025031)

(Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013
dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia)

Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof,
59000 Kuala Lumpur, Malaysia.

T +603 2297 3888

F +603 2297 3800

E info@etiqua.com.my

Hubungi kami di

